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Учебная встреча «Путешествие с Земли на Луну»

Цели: создание благоприятной экстралингвистической среды, привлечении внимания учащихся к английскому языку и повышение мотивации к изучению предмета.
· обобщение знаний учащихся, полученных на уроках по изученным темам «Погода.Космос» и представление возможности продемонстрировать свои достижения
· развитие творческой активности учащихся, познавательной деятельности и расширение кругозора
· формирование ассоциативного мышления, памяти, навыков общения в коллективе, 
      создание соревновательного духа  и формирование стремления к победе

Оборудование: презентация с заданиями, видео с американского  ТВ канала «Прогноз погоды», видео на английском  с музыкальным сопровождением:  «Путешествие на край Вселенной», «Размеры планет», баллы в виде звезд, сертификаты победителям и участникам.

Ход урока
1. ПЦЗ  Dear students, today we’re taking a trip around the Earth and furthermore, will travel through the space. You’re divided into two teams to compete. For each right answer you’ll get a star. The winner will be awarded with a certificate and prizes. 
2. Речевая разминка.
· Look out of the window and describe the weather outside. So, what is the weather like today?
· ….. (Students’ answers.)
3. Выполнение конкурсных заданий
Task1. Опишите погоду, назвав как можно больше прилагательных.
Look at the picture. What can you say about the weather in those countries? the more words you’ll use the better. 


 





	
Task2. . Посмотрите видеозапись прогноза погоды с американского канала и переведите  температуру по шкале Фаренгейта в температуру по шкале Цельсия в Лос Анжелесе (1 группа) и Риверсайде (2 группа)
· How many centigrades are there? (Two: Farenghite and Celsius)
· Can you change degrees from Farenghite into  Celsius ? Watch the video “Weather forecast” and find out what is the temperature in Los Angeles and Riverside in Celsius?
[image: ]
Answer: Downtown Los Angeles  71F⁰= 21,6 C⁰
Riverside 80 F⁰= 26,6C⁰ 

Task3. Конкурс на звание лучшего переводчика. Переведите по очереди интересные факты о Земле и погоде.
The best translator competition
· There are a lot of interesting facts about the weather and its dependence on the space. We invite students which translate well. 



[image: ][image: ]

So, you see that earh’s life depends on space. It’s time to go there! Let’s board a space ship and take a flight!
Физминутка. Просмотр видео с космической музыкой “Known Universe” 
 ( Путешествие на край вселенной)
[image: ][image: C:\Documents and Settings\greatlife\Мои документы\The KMPlayer\Capture\known universe.mpg0000.bmp][image: ]                                                                                                                                                                                                                
[image: ][image: ][image: ]


Task4. Определите страну, в которой данные организации занимаются исследованием космоса	
1.Центр управления космическими полетами Федерального космического агентства 
2.Национальное управление по воздухоплаванию и исследованию космического пространства  
[image: ]Ответ:









Task5. Назовите, что изображено фото. What is it? Name the picture 
Ответы: The Solar System The Galaxy The Universe The Milky Way Planet Satellite
The Sun  The Earth The Moon The pole Intergalactic Astronaut
Task6. Прочитайте описание и догадайтесь о чем идет речь.
Match the words and the descriptions: 
1.It helps people to watch TV, to use Internet and mobile phone.
2.This is a man who works in space.
3.The Blue Planet.
4. The satellite of the Earth.
5. It helps people to see stars and planets.
6. It is a rocket or other vehicle that can travel in space. 
 7. It is a large, round object that goes round a star.
8. It is the Sun together with the planets going round it.



Answers:

Task7. Вспомним грамматические времена. Поставь глагол в скобках в нужную форму(Past Continuous/ Past Simple)











Task8. Переведите с русского на английский.Translate from Russian into English










Task9. Ответь на вопросы об исследовании космоса.Answer the questions about space exploration: 
1. Who was the first astronaut?
2. Who was the first person to invent the idea of space rockets?
3. Who constructed the first spaceship?
4. Who was the first man to take a walk in space?
5. Who was the first man on the Moon?
6. Who was the first woman in space?


Answers:

Task 10. Монологическая речь. Что ты думаешь об исследовании космоса? Выскажи свою точку зрения, используя фразы (если нужно). What do you think about space exploration?
Use for answer:
1)It seems to me that…; In my opinion…; I think that …
2) it`s interesting; find a planet to live on; learn a lot from space research; solve different medical and scientific problems; change people`s life for the better; to communicate with beings from other planets
3) it`s waste of money and time; it is not a key problem for people now; have a lot of more serious problems on the Earth; be afraid of; it`s a chance in a million. 
Физминутка. Видео «Размеры планет» (2 мин)
[image: ][image: ]Давайте сравним размеры известных нам планет и посмотрим большая ли наша Земля на самом деле.



Task11. Прочитайте забавный факт о планете и, используя данные буквы вразброс, составь ее название. 
Read the fact about a planet and try to make a name of it using mixed letters.
Answers:
 



  



4. Подведение итогов. Награждение  победителей


Ресурсы
1. Riding the Winds with Kalani - University of Illinois Extension http://urbanext.illinois.edu/kalani/index2.cfm
2. Solar System Scramble    NASA's The Space Place_files http://spaceplace.nasa.gov/menu/do/
3. The Known Universe by AMNH - YouTube 
4. Weather Alert - TV's funniest weather report http://www.youtube.com/watch?v=KHhXQ_g_gaw
5. Размер имеет значение... (HD) http://www.youtube.com/watch?v=6YIDdrDZgrE&feature=fvwrel
6. Биболетова М.З. «Счастливый английский» УМК 8 класс
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What is the weather like in New Zealand?







image1.jpeg









Wihett s the weather ke fn
New Zesland?






image3.emf

______Microsoft_Office_PowerPoint3.sldx
What is the weather like ?







image1.jpeg

o mRRAS
| l lm;“m
il !E\Elll]m i

i il
. | . -








Whatt s the westther fke 2






image4.emf

______Microsoft_Office_PowerPoint4.sldx
What is the weather like?
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What is the weather like today?
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What is the weather like in Spain?
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5. It helps people to 

see stars and planets.
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Complete the sentences.

1.

I … a letter at 2 o`clock. (write)

2.

What … you … at 8 o`clock?  (do)

3.

Tim … fun of his little brother when his mother 

came in.  (make)

4.

They … outside the spaceship when they … 

something strange.  (work, notice)             

5. We … the spacesuit  when he .. in.(repair, come)

6. What … he … when he … the scream? (do, hear)
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translate the words into 

english

:

a)

Важная проблема

b)

Решать проблему

c)

Изучение космоса

d)

Запускать космический корабль

e)

Нет проблем

f)

Изучать все возможности

g)

Научная проблема

h)

Космический исследователь

i)

Медицинские исследования
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N. Armstrong
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6. Who was the first 

woman in space?

V. Tereshkova
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4. Who was the first man 

to take a walk in space?

A. Leonov
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S. Korolev
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K. Tsiolkovsky
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